
Zápis z jednání školské rady 
Datum: 28. 4. 2009 
Místo konání: ZŠ a MŠ Křtiny – sborovna 
 
Přítomni:  
Mgr. Pavel Kellner, MUDr. Hana Kubešová,CSc., Ing. Zbyněk Drápela, Ing.  Jiří Pinďák, 
Lucie Matušková, Eva Nevímová, Mgr. Kateřina Jelínková, Ladislava Giblová, 
Alena Jachanová, Ing. Dagmar Bibrová 
 
Program jednání: 

1. Zahájení školské rady– MUDr. Hana Kubešová,CSc. 
2. Návrh rozpočtu –Mgr. P. Kellner 
3. Oprava školní budovy–Mgr. P. Kellner 
4. Autoevaluce školy–Mgr. P. Kellner 
5. Různé – MUDr. Hana Kubešová,CSc 

 
Průběh jednání: 

1. Zahájení a seznámení s programem – MUDr. Hana Kubešová,CSc. 
2. Návrh rozpočtu  a  hospodaření za rok 2008 – Mgr. P. Kellner, doplnění 

Ing. Jiří Pinďák 
V roce 2008 udržení rozpočtové kázně, vymanění ze ztráty, srovnání příjmů za cenu 
minimálních investic (učebnice, učební pomůcky). 
Snaha snižovat čerpání energií – regulace přes PC. 
Příjmy školy – zisky ze školní kuchyně – vaření pro cizí strávníky a pronájmy 
místností. 
Nově instalované projektové zařízení v odborné učebně fyziky a chemie. 
Vybavení nábytku v MŠ a ŠD. 
V dalším období zvýšení financí do učebních pomůcek. 

3. Oprava školní budovy–Mgr. P. Kellner, MUDr. Hana Kubešová,CSc. 
Pokračuje oprava budovy – rekonstrukce střechy nad tělocvičnou – první dekáda 
května 
Žaloba na REKO řešeno dohodou,  ÚM nepředložil stavební firmě úplnou projektovou 
dokumentaci dle zápisů. 
Běžná údržba školy – nátěry parapetů a oken, oprava protékajícího bazénu  v atriu. 

4. Autoevaluce školy–Mgr. P. Kellner  
první etapa pracovníci školy – viz. přiložené materiály, 
druhá etapa – žáci školy bude v měsíci květnu, 
třetí etapa – rodiče bude v září. 

5. Různé 
Projekt sportovišť - Mgr. P. Kellner 
Spolupráce s ředitelem školy, finanční krytí z fondů EU. 
Světový běh harmonie - MUDr. Hana Kubešová,CSc. 
Křtinami v úterý dopoledne 26. 5. 2009 – účast žáci ZŠ a MŠ Křtiny. 
Nově přijatí žáci do školy - Mgr. P. Kellner, Alena Jachanová 
14 žáků do první třídy ZŠ celkem žáků v ZŠ 135, 
12 dětí  do MŠ nově přijatých. 
Projekt Křtinami na zelenou – Ing. Dagmar Bibrová 
Pohyb aut a dětí před školou nebezpečné místo. 
Řešení ze strany ÚM dopravní značkou. 

 



 
Závěr: 

1. ŠR bere na vědomí rozpočet na rok 2009. 
2. ŠR ukládá předkladatelům dokumentů k projednání na školské radě jejich předložení 

v předstihu před jednáním. 
3. Zástupci ÚM Křtiny projednají v zastupitelstvu možnosti jak zvýšit bezpečnosti dětí 

před školou. 
 

 
Zapsala: Ladislava Giblová 


